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Tilstede fra bestyrelsen: 

Mikael Killerich  _________________________________________ 

John Klint   _________________________________________ 

Inge Siig Nielsen  _________________________________________ 

Lilian Pudselykke  _________________________________________ 

Sillads Jepsen  _________________________________________ 

Claus Nielsen  _________________________________________ 

Poul K. Andersen   _________________________________________ 

 

1. Valg af dirigent og stemmetællere 
En enig forsamling på 62 personer (inkl. bestyrelsen) valgte Ivar Raun som dirigent. 
Lene Laigaard og Ulla Jensen blev valgt til stemmetællere. 
 

2. Beretning om klubbens virksomhed i det forløbne år 
Formand Mikael Kiilerich fremlagde beretning, som forsamlingen godkendte uden spørgsmål. 
 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse (se kopi) 
Kasserer Sillads Jepsen fremlagde regnskab for 2023, som kom ud med et underskud på kr. 3.161, hvilket 
heldigvis er væsentlig bedre end det budgetterede underskud på kr. 35.874. 
At resultatet er bedre end forventet skyldes ikke mindst de betragtelige tilskud fra fonde, som er tilgået 
klubben som hjælp til bl.a. etablering af ny Driving Range mv. 
Med baggrund i en ny aftale med HK UdlejninGOLF, hvor klubben selv skal afholde en del af driftsudgifterne, 
er det også lykkedes at reducere de forventede udgifter til banepleje med ca. 17.000 kr. 
Til gengæld har der desværre været en nedgang i kontingentindtægterne på ca. kr. 20.000, som dog er opve-
jet lidt af en pæn stigning i greenfee- og sponsorindtægter. 
Udgiften til vand har været en betragtelig post i 2023, idet vi har skullet betale regninger for en årlig vandaf-
ledningsafgift på ca. kr. 13.000 for både 2022 og 2023. Det er en afgift, som vi ikke tidligere har betalt, men 
som nu fremover skal betales årligt. 
Bankbeholdningen pr. 31/12 2023 er på kr. 134.231. 

Fra Generalforsamlingen blev der stillet spørgsmål vedrørende udregningen af vandforbrug og vandafgift. 
Fra bestyrelsen blev oplyst, at vi selvfølgelig vil holde øje med forbruget og afgiftsbeløbet. Men ved 
udregningen er der anvendt det reelle forbrug via vandmåleren.  
Der skal dog tages forbehold for aconto betalingen i 2023, som er fremkommet på baggrund af forbruget i 
2022, hvor vi i forbindelse med renovering/nyetablering af søen på hul 9, havde et stort vandforbrug. 
Derfor forventer vi at få en del penge retur i forbindelse med afregningen for 2023, hvor vi har haft et mere 
normalt vandforbrug. 
Efterfølgende blev regnskabet godkendt. 
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4. Forelæggelse af budget og fastlæggelse af medlemskontingenter og indskud 
Kassereren orienterede om budget mv. for 2024, hvor vi desværre er kommet frem til et budgetteret 
underskud på kr. 39.313. 
Vi håber selvfølgelig på igen at kunne forbedre det endelige resultat, bl.a. efter vi har iværksat et godt tilbud 
vedrørende erhvervelse af golfkørekort mv., hvilket vi tror på kan give en lille fremgang i medlemstallet og 
dermed øge kontingentindtægterne. For nuværende har vi 12 tilmeldte til det kommende golfkørekort 
kursus 20.-21. april. 
Desuden vil vi igen arbejde ihærdigt på at søge diverse fonde mv. om mulige tilskud. Men det kan vi 
naturligvis ikke budgettere med. 
Selvfølgelig vi bestyrelsen fortsat også i løbet af året prøve at være opmærksom på områder med mulighed 
for besparelser. 
Mikael orienterede om, at vi trods det knap så positive budget fastholder kontingentniveauet i 2024. 
Vi vurderer, at det er fornuftigt i forhold til at fastholde de nuværende medlemmer.  

Som afslutning på dette punkt blev 2024 budgettet godkendt. 
 

5. Forslag fra bestyrelsen 
Der var ingen forslag fra bestyrelsen.  
 

6. Forslag fra medlemmerne 
Der var ingen forslag fra medlemmerne. 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
På valg var Sillads Jepsen, John Klint og Poul K. Andersen. 
Alle tre ønskede at genopstille og blev genvalgt uden modkandidater. 

Steen Pudselykke blev genvalgt som 1. suppleant og Ole Søndergaard blev genvalgt som 2. suppleant. 
Der var ikke opstillet andre kandidater. 

Claus Nielsen havde anmodet om at udtræde af bestyrelsen midt i sin valgperiode. 
Derfor blev der ekstraordinært afholdt valg af et medlem for en periode på 1 år.  
Bestyrelsen foreslog valg af Lars Ole Larsen, der efterfølgende blev valgt uden modkandidater. 
 

8. Valg af revisor og revisor-suppleant 
Her blev Iver Raun genvalgt til revisor og Bent Ove Næsted som revisor-suppleant. 
Der var ikke opstillet modkandidater. 
 

9. Eventuelt 
Fra Generalforsamlingen blev det efterlyst, at der bliver iværksat en tidligere og mere tydelig annoncering 
vedrørende Arbejdsdag i klubben. Der har de seneste gange været betydelig mindre tilslutning end tidligere. 
John orienterede om, at Baneudvalget forventer at afholde Arbejdsdag søndag den 7. april. Der vil blive 
annonceret i god tid, og som et nyt tiltag vil der blive tilmelding til denne aktivitet. Tilmeldingen vil komme til 
at foregå via Golfbox, hvor der også vil fremgå forskellige opgaver, som man kan melde sig til at hjælpe med. 
Der vil på Arbejdsdagen også være forplejning til deltagerne, ligesom der som afslutning på dagen afvikles en 
9 hullers golfturnering for deltagerne. 

Der blev også fremsat forslag om akut markedsføring vedrørende, at banen i Hedens Golfklub sagtens kan 
spilles på nuværende tidspunkt, hvor mange andre baner er lukket på grund af vand. Dette forhold kan 
måske give basis for besøg af nogen gæstespillere, så længe vejrforholdene er som nu. 
Bestyrelsen tog imod forslaget, og der vil snarest blive lagt opslag på Facebook. 

To spørgsmål vedrørende vedligeholdelse af bunkere og planlagt anvendelse af den gamle Driving Range, 
blev på vegne af baneudvalget besvaret af John.  
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Til brug for vedligeholdelse og rivning mv. af bunkere, bliver der etableret en Præfekt gruppe af medlemmer, 
der har sagt ja til at løse denne opgave.  
Der vil også være opgaver med rododendronbedene samt renholdelse af klubhuset. 
Der bliver fremstillet en Præfekt listen med de aktuelle medlemmer, som har ansvaret for de enkelte huller, 
og når den er helt klar, vil den blive hængt op i klubhuset samt lagt op på hjemmesiden. 
Angående den gamle Driving Range vil det i løbet af 2024 blive forsøgt at etablere et træningsområde til 
indspil mv. 
 
Formanden sluttede med en tak til Claus for indsatsen i bestyrelsen. 

Han takkede ligeledes Iver Raun for dirigentrollen ved aftenens generalforsamling. 

Iver lukkede herefter generalforsamlingen med en tak for god rod og orden. 
 
 

Referent: Poul K. Andersen 
 


